

《单词百科:pre-synaptic是什么意思?pre-synaptic怎么发音?pre-synaptic的解释和用法》

英语单词pre-synaptic是什么意思?pre-synaptic怎么读?pre-synaptic怎么发音?简答网为您整理了pre-synaptic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



pre-synaptic的意思

- 1、突触前的

pre-synaptic的相关词组

- 1、synaptic cleft 突触间隙;
- 2、synaptic transmission 突触传递;

pre-synaptic的双语例句

1、Probably are two different kinds of the pre-and posts synaptic membranes of adrenergic nerve separately.

可能与肾上腺素能神经突触前膜和突触后膜分别存在的两类不同性质的作用点有关.

2、Objective To explore the expression of synaptic plasticity-associated proteins in hippocampus of rats exposed to EMP.

目的研究电磁脉冲(electromagneticpulse,EMP)
照射后大鼠海马组织中突触可塑性相关蛋白的表达情况.

3、Neurotransmitter release during synaptic transmission is mediated by presynaptic active zone.

在突触前,神经递质释放是由活动区结构所介导的.

4、A neurotransmitter must be present within the presynaptic neuron.

突触前神经元必须存在神经递质.

5、A presynaptic nerve fiber; a presynaptic stimulus.

神经对刺激做反应.

6、These results suggest that opioid pep -- tides predominantly reduce synaptic transmission in NAcc.

上述结果提示:在伏核内,阿片 肽 的作用在于降低突触传递.

7、Click Reload or press Ctrl + R to make Synaptic aware of the latest updates.

点击刷新(Reload)或者按下Ctrl+R来使新立得获得最新的软件包信息.

8、Short-term synaptic plasticity includes two forms, short-term enhancement and short-term depression.

短时 程突触可塑性包括 短时 程增强和 短时 程压抑两种类型.

9、The defining morphological feature of chemical synapses is the vesicle cluster in the presynaptic nerve terminal.

突触小泡即刻可释放池的结构组织化学突触的定义形态学特征是突触前神经终端小泡群.

10、DR increases the expression of SYN of cortical and hippocampal neurons by improving the injury of cholinergic neuron to recovery the function of synaptic transmission.

地黄饮子能通过改善鼠脑神经元胆碱能损害，来上调海马和皮层神经元SYN蛋白的表达，使突触传递功能恢复。

11、In order to explore the roles of different neurotransmitters in epileptic pathogenesis, the synaptic connections between glutamic acid neurons and GABA neurons in normal rat hippocampus were studied by pre-embedding double labeling immunoelectron microscopy, i. e.

为了探讨神经递质在癫痫发病机理中的作用，用包埋前免疫电镜双标法研究了正常大鼠海马CA1，区谷氨酸（Glu）神经元与GABA神经元之间的突触联系。

12、In this case, the CA-bouton was presynaptic element whereas the VP-bouton served as postsynaptic element.

在这种情况下，含CA的神经终末为突触前成分，含VP的神经终末为突触后成分。

以上是简答网为您整理的pre-synaptic怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于pre-synaptic的用法、pre-synaptic的释义、pre-synaptic的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/pre-synaptic>